

# 蚊香型加热器，优质发热丝制造，节能，通过CE认证

产品名称	蚊香型加热器，优质发热丝制造，节能，通过CE认证
公司名称	常熟市比利电子贸易有限公司
价格	1.00/件
规格参数	品牌:比利 型号:蚊香型加热器 用途:加热
公司地址	暂无
联系电话	暂无

## 产品详情

品牌	比利	型号	蚊香型加热器
用途	加热	连续使用寿命	长
加热器类型	其他		

、采用优质发热丝直接包敷（cptef）制作，选用氟塑料材质美国杜邦（teflon）日本大金株式会社（flon）等进口原料制造，耐腐蚀性强、不粘稠、节能、环保，适用于各类腐蚀性液体加热。

2、低表面功率设计确保产品使用寿命。

3、电热器安装位置需注意，防止溶液中沉积物于电加热器表面、液面过低都会因表面散热不良而烧坏铁氟龙（ptef）。

4、电加热器均配接pt100感温探头或温度保险丝（105℃），确保产品使用寿命及设备安全。

5、节能：跟同等功率加热器相比能节能20%。

6、本产品已通过ce认证。

7.根据客户要求可以设计不同的款式和规格。

### features of the heaters

1: produced with directly covered quality heating wire(cptef), adopted fluorine plastic material imported from america and japan, have a strong ability of corrosion resistance, not sticky, energy conservation, environment protect, and is suitable for heating of many kinds of corrosive liquids.

2: assure the service life with a design of low power on the surface.

3: pay attention to the installation location, sediment of the liquid on the surface of the e-heater and a low surface will both burn the teflon.

4: there are pt100 temperature probe or temperature fuse in the e-heater to assure the service life and safety.

5: energy conservation: saving 20% of the energy compared to the other heaters with a same power.

6: this product has passed the approval of ce.

7: also can design products with different styles and standards according to the requirements of the customer.